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Aan de Raad, 

Op dit moment wordt hard gewerkt aan het ontwikkelen van het welzijnssubsidiebeleid voor de periode 
2013 - 2016. Op de beleidsagenda staat opgenomen dat in september het welzijnssubsidiebeleid ter 
vaststelling aangeboden wordt aan de gemeenteraad. Dit wordt helaas niet gehaald. Hieronder wordt 
ingegaan op het proces om te komen tot het welzijnssubsidiebeleid 2013 - 2016. 

In oktober - november 2010 zijn de gesubsidieerde verenigingen aangeschreven met het verzoek een 
enquête in te vullen over de bekendheid en tevredenheid met het welzijnssubsidiebeleid. Uit de enquête 
blijkt dat het merendeel van de verenigingen tevreden en positief is over het subsidiebeleid. Wel zouden 
verenigingen graag meer subsidie willen ontvangen vanwege de stijgende kosten. 

Tweede halfjaar 2010 heeft de Rekenkamercommissie een onderzoek verricht naar de kaderstellende 
taak van de gemeenteraad in relatie tot het subsidiebeleid. De Rekenkamer heeft een aantal conclusies 
getrokken en aanbevelingen gedaan om de kaderstellende en controlerende taak van de gemeenteraad 
beter vorm te geven. 

September 2011 heeft de commissie Mens en Maatschappij een voorstel tot het welzijnssubsidiebeleid 
besproken. Dit beleid is niet doorgeleid naar de gemeenteraad omdat de commissie aangaf niet tevreden 
t e zijn en een ander beleid te wensen waarin meer transparantie en gelijkheid tussen verenigingen tot 
stand gebracht wordt. 

Vervolgens is in overleg met de griffie besloten 'subsidiebeleid' als pilot te hanteren voor de nieuwe 
werkwijze van de gemeenteraad. In februari 2012 is een beeldvormende vergadering met de commissie 
Mens en Maatschappij gehouden waarvoor het maatschappelijk middenveld en gesubsidieerde 
instellingen en verenigingen zijn uitgenodigd. Met de uitkomsten van deze avond zijn vervolgens 
kaderstellende vragen geformuleerd. 

In mei 2012 zijn de kaderstellende vragen voorgelegd aan de commissie Mens en Maatschappij. De 
beantwoording door de commissie heeft meer zicht gegeven in de richting die de commissie Mens en 
Maatschappij voor ogen heeft. Op basis van deze informatie is vervolgens verder gewerkt aan het 
vormgeven en ontwikkelen van het welzijnssubsidiebeleid. 

Omdat de commissie heeft uitgesproken wezenlijke veranderingen te willen aanbrengen, dient het 
voorgenomen beleid besproken te worden met het maatschappelijk middenveld. In oktober wordt hiervoor 
een inspraakavond georganiseerd voor gesubsidieerde en niet-gesubsidieerde instellingen en 
verenigingen. 



De input van deze avond zal vervolgens verwerkt worden, waarna het welzijnssubsidiebeleid vervolgens 
ter behandeling wordt aangeboden aan de commissie Mens en Maatschappij en de gemeenteraad in 
december 2012. Deze avond wordt ook gebruikt om te toetsen of het beleid transparant is, helder 
geformuleerd en duidelijk is. 

In de hoop u hiermee voldoende op de hoogte gebracht te hebben van het proces dat doorlopen is en 
wordt om te komen tot een welzijnssubsidiebeleid 2013 - 2016. 

Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van Steenbergen, 
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